

POUDRE

Argile verte

Granulée

Granulated green clay

Argile / Clay



3Kg (105 oz)
code produit : 0005
conditionnement : 6
Product code : 0005
Packaging : 6

ARGILE
NATURELLE
100%
Natural clay

POUDRE **Argile verte** Granulée

3Kg (105oz)

L'argile granulée est une argile brute aux grains de 8 mm pour plus de rapidité dans la préparation. En cataplasme ou en emplâtre, ces morceaux d'argile verte granulée vous offrent un véritable confort.

MODE D'EMPLOI

EN CATAPLASME OU EMPLÂTRE : appliquer directement 1 à 2 cm d'argile sur la zone sensible et laisser agir 1 à 2 heures.

Pour d'autres applications, déposer directement 2 cm de pâte d'argile verte sur un linge fin. Replier les 4 coins. Appliquer cet emplâtre directement sur l'endroit désiré. Dans les deux cas, ôter le maximum d'argile, la jeter. Rincer à l'eau tiède. Vous pouvez également utiliser dans la gamme argiletz, l'argile verte concassée ou moulue fine.

CHARTE QUALITÉ NATURE ARGILETZ : 100% NATURELLE - GARANTIE SÉCHÉE AU SOLEIL - SANS CONSERVATEUR - SANS IONISATION

INGREDIENTS (INCI)

Argile verte illite. Source naturelle de minéraux et d'oligo-éléments.

Granulated green clay

3Kg (105oz)

Granulated clay is a raw clay with 8mm granule size for faster preparation. As a poultice or plaster, its minerals contribute to your body's well-being, and these granulated green clay pieces are quick to prepare and comfortable.

INSTRUCTIONS FOR USE

POULTICE: spread a 1 to 2cm thick layer of green clay directly on to the skin and leave on for 1 hour.

PLASTER: as with the poultice, apply the clay directly to the skin, 2 cm thick layer and leave on for a maximum of 1 to 2 hours. Alternatively, place a 2 cm layer of green clay paste inside a thin cloth and fold in the 4 corners. Apply this plaster to the desired area. In both cases, remove as much clay as possible and discard. Rinse off with lukewarm water.

ARGILETZ NATURAL QUALITY PLEDGE: 100% NATURAL CLAY - GUARANTEED SUN-DRIED - PRESERVATIVE FREE - NO IRRADIATION

INGREDIENTS (INCI)

Green illite clay: a natural source of minerals and trace elements.

**ARGILE
NATURELLE
100%**
Natural clay